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PROTOKOLL 
SIGDAL KOMMUNE 
 
 
Styre/råd/utvalg: Kommunestyret 
Møtedato: 25.09.2014 
 
TILSTEDE PÅ MØTET 
Innkalte: 
Funksjon Navn Forfall Møtt for 
Leder Kari Martine Ask   
Nestleder Hellik Kolbjørnsrud   
Medlem Torstein Aasen   
Medlem Henrik Østbye Fremgård   
Medlem Frode Haugen   
Medlem Åse Lene B. Eckhoff   
Medlem Bård Sverre Fossen   
Medlem Lars Foss   
Medlem Runolv Stegane   
Medlem Rune Kaino Nikolaisen   
Medlem Svein Jakob Hollerud   
Medlem Marit Svarverud   
Medlem Jan Midtskogen   
Medlem Knut Erik Kjemperud   
Medlem Frode Borge FO  
Medlem Karin Synnøve Bråthen   
Medlem Sissel J Hoffart Eidal   
Medlem Anne Kristine Norman   
Medlem Gro Sund   
Medlem Runar Eidal FO  
Medlem Gunnar Tellnes   
Varamedlem Kari Johanne Foss  Runar Eidal 

 
 
Andre:  Rådmannen 
                 Teknisk sjef (deler av møtet) 

 
UTSKRIFTER 
Hovedutskrift er sendt: 

Faste mottakere 
 
MØTEBOKA GODKJENNES I NESTE MØTE. 
 
RETT UTSKRIFT BEKREFTES: 
Prestfoss, den 29.09.2014 
 
Jens Sveaass 
Møtesekretær
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SAKER TIL BEHANDLING 
 
Ingen merknader til innkalling. 
 
Til sakslisten: 
Sak 14/64 – (GNR 143 BNR 11,12 - REGULERINGSPLAN FOR INGRASETRA 
HYTTEFELT) trekkes fra sakskartet, og behandling utsettes. 
 
Det er en feil i sakspapirene. Sak om driftsanalyse 14/57 skal ha det som ligger som 
«Rådmannens forslag» til slutt i saken som forslag til votering. 
 
Det ble fremmet to interpellasjoner til kommunestyret. Den ene av interpellasjonene, vedr 
«Sentralisering i Posten» ble tatt opp som egen sak og gitt nytt saksnummer, sak 14/72. 
 
 
Bård Sverre Fossen (H) fremmet følgende interpellasjon til 
kommunestyremøtet 25.09.14; 
 
 
Det vises til Kommunal- og moderniseringsdepartementets oppdragsbrev til landets 
fylkesmenn datert juli 2014, statsråd Jan Tore Sanners brev til landets ordførere datert august 
og senest Informasjonsbrev nr 2 fra fylkesmannen, datert september 2014.   
 
Alle brevene omhandler den planlagte kommunereformen i Norge. 
 
Ennå videre vises det til det orienteringsmøte fylkesmann Helen Bjørnøy gjennomført på 
kommunehuset i Prestfoss onsdag den 17. september 2014 
 
Høyre ser for seg 3 alternativer i det videre arbeidet : 
 

1. ”Huke oss ned i håp om at ingen ser oss.” (Ref fylkesmann i Nordland Hill Marta 
Solberg) 

2. Avvente situasjonen og med det stå i fare for at andre bestemmer utviklingen. 
3. Raskt ta initiativ til samtaler med andre kommuner for å klarlegge og kartlegge 

fordeler og ulemper ved en eventuell endring i eksisterende kommunestruktur.  
 
I arbeidet med en eventuell kommunereform mener Sigdal og Eggedal Høyre at alternativ nr 3 
er den eneste farbare vei fremover og at alle politiske miljø bør gå inn i drøftelsene med åpent 
sinn og vilje til å se på alle mulige løsninger for å sikre innbyggerne de tilbud og tjenester som 
vårt lokalsamfunn forventer og har behov for. 
 
Mye har skjedd de siste 50 årene siden det sist ble gjennomført en kommunereform i Norge. 
Mye vil også komme til å skje de neste 50 årene. Sigdal og Eggedal Høyre ønsker ikke passivt 
å se at utviklingen ”bare kommer”, - vi vil heller være med på å forme utviklingen i en ønsket 
retning. 
 
I den forbindelse stiller Sigdal og Eggedal Høyre ordføreren følgende spørsmål: 
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• Vil ordføreren ta initiativ til og så snart som mulig planlegge, datofastsette og invitere 
det politiske Sigdal til arbeidsmøter hvor kommunereformen er overskrift? 

• Vil ordføreren etter at lokale drøftelser og planlegging er gjennomført ta initiativ til 
drøftelsesmøter med aktuelle kommuner for å kartlegge og klarlegge deres ambisjoner i 
arbeidet med kommunereformen? 

 
  
Svar fra ordfører Kari Kolbræk Ask  på interpellasjon fra Høyre  
til kommunestyrets møte 25.09.2014  om kommunereform 
 
Interpellanten stiller følgende spørsmål: 

• Vil ordføreren ta initiativ til og så snart som mulig planlegge, datofastsette og invitere det 

politiske Sigdal til arbeidsmøter hvor kommunereformen er overskrift? 

• Vil ordføreren etter at lokale drøftelser og planlegging er gjennomført ta initiativ til 

drøftelsesmøter med aktuelle kommuner for å kartlegge og klarlegge deres ambisjoner i 

arbeidet med kommunereformen? 

 
 
Arbeidsmøter: 
Det gis fortløpende informasjon fra fylkesmannen om hvordan kommunene i fylket arbeider 
med reformen, og vedtak som fattes i de ulike kommunene. 
KS følger også prosessene i kommunene og kan bidra med veiledning. 
Ordfører er i god dialog med fylkesmannen og KS og vil innkalle til møte med formannskap 
og gruppeleder for parti som ikke er representert i formannskapet til et møte torsdag 16. 
oktober. Fagdirektøren hos fylkesmannen og representant fra KS har uttalt at de ønsker å delta 
på dette møtet for å kunne bidra med råd og erfaringer fra lignende prosesser i andre 
kommuner i Buskerud og andre fylker. 
Målet med dette møtet er å skissere prosessen for videre arbeid med kommunereform, som 
blant annet kan være utredning av tjenestestruktur, drøfting av geografiske strukturendringer, 
styrking av folkestyret gjennom folkemøter, politiske arbeidsmøter mv. Kommunereform er 
også et av temaene på fellesmøte for formannskapene i  
Midt-Buskerud den 23. oktober.  Ekspertutvalgets neste rapport foreligger i begynnelsen av 
desember, og innholdet i denne vil kunne innebære en ny vurdering og justering av framdrift 
og retning.  
 

 

Drøftelsesmøter med aktuelle kommuner: 
Ordføreren vil følge opp råd og vedtak som fattes av formannskapet, det være seg  utredninger 
og undersøkelser knyttet til tjenestestruktur, folkestyre og medvirkning og kommunestruktur, 
så som formelle sonderingsmøter med nabokommuner, for å klarlegge deres ambisjoner i 
arbeidet med kommunereformen. 
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Saksnr. Arkivsaksnr. 
 Tittel 
 14/51 14/1017 
 GODKJENNING AV MØTEPROTOKOLL 20.06.2014  
 
 14/52 14/488 
 RAPPORTERING FINANSFORVALTNING - 1. TERTIAL 2014  
 
 14/53 14/487 
 REGNSKAPSRAPPORT - 2. KVARTAL  2014  
 
 14/54 13/1151 
 INNFØRING AV EIENDOMSSKATT I SIGDAL KOMMUNE, 

VEDTEKTER, SAKKYNDIG NEMD MV.  
 
 14/55 12/52 
 REVIDERT AVTALE I DET INTERKOMMUNALE 

KRISESENTERSAMARBEIDET  
 
 14/56 14/227 
 BEHOV FOR STØRRE PLASS TIL HELSESTASJONEN OG 

FRISKLIVSSENTRALEN  
 
 14/57 14/773 
 DRIFTSANALYSE PLEIE OG OMSORG, AGENDA KAUPANG  
 
 14/58 14/190 
 TILBAKEFØRING AV MIDLER PÅ 

INVESTERINGSBUDSJETTET FOR OPPVEKST OG KULTUR  
 
 14/59 12/1307 
 SFO TIL SELVKOST  
 
 14/60 14/847 
 TVEITENSAMLINGENE - INSTRUKS/SAMARBEIDSAVTALE  
 
 14/61 14/1009 
 UTTALELSE FRA SIGDAL KOMMUNE SOM EN AV STIFTERNE 

AV KUNSTNERDALENS KULTUR MUSEUM  
 
 14/62 13/1155 
 POLITISKE INNSPILL, KOMMUNEPLANENS SAMFUNNSDEL 

SIGDAL KOMMUNE  
 
 14/63 11/830 
 GNR 160 BNR 7 OG 160 BNR 54 M.FL. - FORSLAG TIL 

DETALJREGULERING SKAREHEIMSETERSKOG 
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 14/64 12/6 
 GNR 143 BNR 11,12 - REGULERINGSPLAN FOR INGRASETRA 

HYTTEFELT – Trukket fra sakslisten 
 
 14/65 12/135 
 GNR 111 BNR 3 M.FL. - REGULERINGSPLAN FOR 

KRISTIANSETER HYTTEOMRÅDE  
 
 14/66 11/621 
 GNR 157 BNR 1 - REGULERINGSPLAN FOR JARESETER II - 

DEL AV EIENDOMMEN 157/1 KLAGE PÅ VEDTAK OM 
EGENGODKJENNING 

 
 14/67 11/1327 
 GNR 145 BNR 1 - REGULERINGSPLAN SØRE TEIGELIA  

HYTTEFELT -  KLAGE PÅ VEDTAK 
 
 14/68 14/391 
 SIGDAL PRESTEGARD - TILBUD OM INNLØSNING AV 

FESTETOMTER GNR 36 BNR 1 FNR 1 OG FNR 14 - AREAL I 
SENTRUM 

 
 14/69 14/763 
 MEKKEBIL  
 
 14/70 12/1320 
 VALG AV NY REPRESENTANT TIL FORMANNSKAPET  
 
 14/71 14/147 
 MELDINGER  
 
 14/72 14/1029 
 INTERPELLASJON TIL KOMMUNESTYREMØTE 25.09.2014 

SENTRALISERING AV POSTEN 
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KS-51/14   
GODKJENNING AV MØTEPROTOKOLL 20.06.2014 
 
 
Rådmannens forslag til vedtak: 
Møteprotokoll av 20.06.2014 godkjennes. 
 
 
Behandling: 
Rådmannens forslag til vedtak, enstemmig vedtatt. 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Møteprotokoll av 20.06.2014 godkjennes. 
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KS-52/14   
RAPPORTERING FINANSFORVALTNING - 1. TERTIAL 2014 
 
 
Formannskapets forslag til vedtak: 
Rapport om finansforvaltning for 1. tertial 2014 tas til orientering. 
 
 
Behandling: 
Formannskapets forslag til vedtak, enstemmig vedtatt. 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Rapport om finansforvaltning for 1. tertial 2014 tas til orientering. 
 
 
 
KS-53/14   
REGNSKAPSRAPPORT - 2. KVARTAL  2014 
 
 
Formannskapets forslag til vedtak: 
Regnskapsrapport for 2. kvartal 2014 tas til orientering. 
 
 
Behandling: 
Formannskapets forslag til vedtak, enstemmig vedtatt. 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Regnskapsrapport for 2. kvartal 2014 tas til orientering. 
 
 
 
KS-54/14   
INNFØRING AV EIENDOMSSKATT I SIGDAL KOMMUNE, VEDTEKTER, 
SAKKYNDIG NEMD MV. 
 
 
Formannskapets forslag til vedtak: 
Sigdal kommune velger en sakkyndig nemd til å verdsette eiendommer for utskriving av 
eiendomsskatt i kommunen. 
  
Valgkomiteen gis i oppgave å innstille tre nemdsmedlemmer (leder, nestleder og medlem) med 
tilhørende vararepresentanter i henholdsvis sakkyndig nemd og klagenemd for votering i 
kommunestyret i neste ordinære kommunestyremøte (desember). 
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Fremlagte vedtekter for eiendomsskatt, med sakkyndig nemd, vedtas.  
 
Sakkyndig nemd skal utarbeide mer detaljerte retningslinjer for takstarbeidet i Sigdal kommune.  
 
Rådmannen delegeres myndighet til å dimensjonere administrativ ressurs, først en prosjektbasert, 
midlertidig ressurs i innføringsfasen, samt fast kapasitet i videre administrative oppgaver knyttet 
til arbeid med eiendomsskatt. Rådmannen orienterer nærmere for omfang og detaljer i dette ved 
fremlegging av forslag til budsjett høsten 2014. 
 
 
Behandling: 

Rune K. Nikolaisen (V) fremmet følgende tilleggsforslag: 
Kommunestyret ber administrasjonen vurdere om det er grunnlag for å innføre et bunnfradrag på 
eiendomsskatten og gi tidsbegrenset fritak for eiendomsskatt for nye boliger. Sak fremlegges for 
kommunestyret senest 1. kvartal 2015  
 
Knut E. Kjemperud (Ap) fremmet følgende tilleggsforslag: 
I formannskapets forslag til vedtak så føres følgende setning inn i teksten, etter setningen 
«…Sakkyndig nemnd skal utarbeide mer detaljerte retningslinjer for takstarbeidet i Sigdal 

Kommune»: 

For boligeiendom vedtar Sigdal kommune i denne saken, og fremlagte vedtekter, at takst 
baseres på skatteetatens formuesgrunnlag.  
 
Votering 
Formannskapets forslag til vedtak, vedtatt mot to stemmer.  
 
Første tilleggsforslag fra R. K. Nikolaisen (V), falt med 4 mot 16 stemmer. 
 
Andre tilleggsforslag fra K. E. Kjemperud (Ap), falt med 3 mot 17 stemmer. 

 
Kommunestyrets vedtak: 
Sigdal kommune velger en sakkyndig nemd til å verdsette eiendommer for utskriving av 
eiendomsskatt i kommunen. 
  
Valgkomiteen gis i oppgave å innstille tre nemdsmedlemmer (leder, nestleder og medlem) 
med tilhørende vararepresentanter i henholdsvis sakkyndig nemd og klagenemd for 
votering i kommunestyret i neste ordinære kommunestyremøte (desember). 
 
Fremlagte vedtekter for eiendomsskatt, med sakkyndig nemd, vedtas.  
 
Sakkyndig nemd skal utarbeide mer detaljerte retningslinjer for takstarbeidet i Sigdal 
kommune.  
 
Rådmannen delegeres myndighet til å dimensjonere administrativ ressurs, først en 
prosjektbasert, midlertidig ressurs i innføringsfasen, samt fast kapasitet i videre 
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administrative oppgaver knyttet til arbeid med eiendomsskatt. Rådmannen orienterer 
nærmere for omfang og detaljer i dette ved fremlegging av forslag til budsjett høsten 2014. 
 
 
 
KS-55/14   
REVIDERT AVTALE I DET INTERKOMMUNALE 
KRISESENTERSAMARBEIDET 
 
 
Formannskapets forslag til vedtak: 
Revidert samarbeidsavtale for det interkommunale krisesentersamarbeidet godkjennes og gjøres 
gjeldende fra 01.01.2015. 
 
 
Behandling: 
Formannskapets forslag til vedtak, enstemmig vedtatt. 
 
Kommunestyrets vedtak: 
 
Revidert samarbeidsavtale for det interkommunale krisesentersamarbeidet godkjennes og 
gjøres gjeldende fra 01.01.2015. 
 
 
 
KS-56/14   
BEHOV FOR STØRRE PLASS TIL HELSESTASJONEN OG 
FRISKLIVSSENTRALEN 
 
 
Formannskapets vedtak: 
Saken tilbakesendes administrasjonen for utarbeidelse av kravspesifikasjon før tilbud kan 
innhentes fra aktuelle tilbydere av egnet eiendomsmasse.  
Kravspesifikasjonen skal også klargjøre om kommunen selv ønsker å istandsette lokalene, eller 
om det ønskes at tilbyder gjør dette i samsvar med de kravspesifikasjoner som blir utarbeidet. 
 
I saksfremlegget til politisk behandling skal det også fremkomme en KORT beskrivelse om 
følgende to alternativer: 
 
1. Vurdert optimal løsning mht plassering, fellesarealer og optimale fasiliteter. 
2. En akseptabel løsning, samt en vurdering mht om ”alle” funksjoner må være samlet, eller 

ønsket samlet. 
 
I fall noen aktuelle eiendomsbesittere ønsker å forhandle om salg av eiendom vs utleie, innledes 
forhandlingene og saken fremmes i sin helhet for politisk behandling. 
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Behandling: 
Formannskapets forslag til vedtak, enstemmig vedtatt. 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Saken tilbakesendes administrasjonen for utarbeidelse av kravspesifikasjon før tilbud kan 
innhentes fra aktuelle tilbydere av egnet eiendomsmasse.  
Kravspesifikasjonen skal også klargjøre om kommunen selv ønsker å istandsette lokalene, eller 
om det ønskes at tilbyder gjør dette i samsvar med de kravspesifikasjoner som blir utarbeidet. 
 
I saksfremlegget til politisk behandling skal det også fremkomme en KORT beskrivelse om 
følgende to alternativer: 
 
1.Vurdert optimal løsning mht plassering, fellesarealer og optimale fasiliteter. 
2. En akseptabel løsning, samt en vurdering mht om ”alle” funksjoner må være samlet, eller    
ønsket samlet. 
 
I fall noen aktuelle eiendomsbesittere ønsker å forhandle om salg av eiendom vs utleie, innledes 
forhandlingene og saken fremmes i sin helhet for politisk behandling. 
 
 
 
KS-57/14   
DRIFTSANALYSE PLEIE OG OMSORG, AGENDA KAUPANG 
 
 
Rådmannens forslag til vedtak: 
Vedlagte rapport, med gjennomgang av sektorer og tjenester i Sigdal kommune, samt 
prioriteringen av pleie og omsorg for mer detaljert analyse, tas til orientering.  
 
Kommunestyret avventer rapport og tiltak fra driftsanalyse i pleie og omsorg. Funn og resultater 
fra driftsanalysen legges til grunn i prioritering av nye virksomhetsområder som eventuelt skal 
gjøres til gjenstand for mer inngående analyse.  
 
Behandling: 
Rådmannens forslag til vedtak, enstemmig vedtatt. 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Vedlagte rapport, med gjennomgang av sektorer og tjenester i Sigdal kommune, samt 
prioriteringen av pleie og omsorg for mer detaljert analyse, tas til orientering.  
 
Kommunestyret avventer rapport og tiltak fra driftsanalyse i pleie og omsorg. Funn og 
resultater fra driftsanalysen legges til grunn i prioritering av nye virksomhetsområder som 
eventuelt skal gjøres til gjenstand for mer inngående analyse.  
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KS-58/14   
TILBAKEFØRING AV MIDLER PÅ INVESTERINGSBUDSJETTET FOR 
OPPVEKST OG KULTUR 
 
 
Formannskapets forslag til vedtak: 
Midler til prosjekt «Tilbygg og utbedringer ytre garderobe Enger barnehage» flyttes fra 
investeringsbudsjettet i 2016 til 2014.  
 
Kr. 100.000,-, opprinnelig avsatt til kjøkken i 2016, men som ble overført til post «ny garderobe» 
(sak KS-13/78), tilbakeføres til kjøkken i 2016 som planlagt.   
 
 
Behandling: 
Formannskapets forslag til vedtak, enstemmig vedtatt. 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Midler til prosjekt «Tilbygg og utbedringer ytre garderobe Enger barnehage» flyttes fra 
investeringsbudsjettet i 2016 til 2014.  
 
Kr. 100.000,-, opprinnelig avsatt til kjøkken i 2016, men som ble overført til post «ny garderobe» 
(sak KS-13/78), tilbakeføres til kjøkken i 2016 som planlagt.   
 
 
 
KS-59/14   
SFO TIL SELVKOST 
 
 
Hovedutvalgets forslag til vedtak: 
Dersom SFO skal drives til selvkost etter dagens ordning, vil foreldrebetalingen bli  
høy sammenlignet med landet for øvrig.  
 
Rådmannen ber derfor administrasjonen utrede mulighet til alternative løsninger, ut fra dagens 
skolestruktur, som gir et rimeligere SFO tilbud for Sigdal kommune enn i dag.  
 
 
Behandling: 
Formannskapets forslag til vedtak, enstemmig vedtatt. 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Dersom SFO skal drives til selvkost etter dagens ordning, vil foreldrebetalingen bli  
høy sammenlignet med landet for øvrig.  
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Rådmannen ber derfor administrasjonen utrede mulighet til alternative løsninger, ut fra 
dagens skolestruktur, som gir et rimeligere SFO tilbud for Sigdal kommune enn i dag.   
 
 
 
KS-60/14   
TVEITENSAMLINGENE - INSTRUKS/SAMARBEIDSAVTALE 
 
 
Hovedutvalgets forslag til vedtak: 
• Instruks for styret i Tveitensamlingene/Eggedal Mølle vedtas jfr. vedlegg 
• Samarbeidsavtale mellom Sigdal kommune og Buskerud Museene vedtas jfr. vedlegg 
 
 
 
Behandling: 
Hovedutvalgets forslag til vedtak, enstemmig vedtatt. 
 
Kommunestyrets vedtak: 
• Instruks for styret i Tveitensamlingene/Eggedal Mølle vedtas jfr. vedlegg 
• Samarbeidsavtale mellom Sigdal kommune og Buskerud Museene vedtas jfr. vedlegg 
 
 
 
 
KS-61/14   
UTTALELSE FRA SIGDAL KOMMUNE SOM EN AV STIFTERNE AV 
KUNSTNERDALENS KULTUR MUSEUM 
 
 
Rådmannens forslag til vedtak: 
Sigdal kommune som en av oppretterne av stiftelsen Kunsterdalen Kulturmuseum er gjort kjent 
med Kunstnerdalen Kulturmuseum sitt vedtak og begrunnelse for å konsolidere Stiftelsen med 
Stiftelsen Buskerudmuseet. Sigdal kommune slutter seg herved til styrets forslag om 
konsolidering.  
 
Det samtykkes samtidig i at høringsfristen i Kunstnerdalen Kulturmuseum vedtekter § 11 settes til 
side.  
 
 
 
Behandling: 
Rådmannens forslag til vedtak, enstemmig vedtatt. 
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Kommunestyrets vedtak: 
Sigdal kommune som en av oppretterne av stiftelsen Kunsterdalen Kulturmuseum er gjort 
kjent med Kunstnerdalen Kulturmuseum sitt vedtak og begrunnelse for å konsolidere 
Stiftelsen med Stiftelsen Buskerudmuseet. Sigdal kommune slutter seg herved til styrets 
forslag om konsolidering.  
 
Det samtykkes samtidig i at høringsfristen i Kunstnerdalen Kulturmuseum vedtekter § 11 
settes til side.  
 
 
 
KS-62/14   
POLITISKE INNSPILL, KOMMUNEPLANENS SAMFUNNSDEL SIGDAL 
KOMMUNE 
 
 
Formannskapets forslag til vedtak: 
Administrasjonen mottar og registrerer alle innspill fra politiske grupper og representanter i 
møtet. Innspill til mål og tiltak blir lagt til grunn for videre arbeid med første utkast til 
dokumentet; Kommuneplanens samfunnsdel. 

 

Formannskapet avgjør om man også ønsker en tilsvarende behandling satt opp i førstkommende 
kommunestyre, den 25.09.14. 
 
 
Behandling: 
Formannskapets forslag til vedtak, enstemmig vedtatt. 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Administrasjonen mottar og registrerer alle innspill fra politiske grupper og representanter 
i møtet. Innspill til mål og tiltak blir lagt til grunn for videre arbeid med første utkast til 
dokumentet; Kommuneplanens samfunnsdel. 
 
 
 
KS-63/14   
GNR 160 BNR 7 OG 160 BNR 54 M.FL. - FORSLAG TIL DETALJREGULERING 
SKAREHEIMSETERSKOG 
 
Hovedutvalget for næring og drift vedtak: 
Sigdal kommune viser til plan- og bygningsloven §§ 12-3 og  12-12 og egengodkjenner 
reguleringsplan for Skareheimseterskog gnr 160 bnr 7 m. fl med tilhørende bestemmelser datert 
03.07.2014  og plankart datert 18.12.2013. 
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Behandling: 
Hovedutvalgets forslag til vedtak, enstemmig vedtatt. 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Sigdal kommune viser til plan- og bygningsloven §§ 12-3 og  12-12 og egengodkjenner 
reguleringsplan for Skareheimseterskog gnr 160 bnr 7 m. fl med tilhørende bestemmelser 
datert 03.07.2014  og plankart datert 18.12.2013. 
 
 
 
KS-64/14   
GNR 143 BNR 11,12 - REGULERINGSPLAN FOR INGRASETRA HYTTEFELT 
 
 
Saken trekkes fra sakskartet og behandlingen utsettes. 
 
 
 
 
 
 
 
KS-65/14   
GNR 111 BNR 3 M.FL. - REGULERINGSPLAN FOR KRISTIANSETER 
HYTTEOMRÅDE 
 
 
Hovedutvalget for næring og drift vedtak: 
Sigdal kommune viser til plan- og bygningsloven § 12-2 og egengodkjenner reguleringsplan for 
Kristianseter hytteområde med planID 2013005 gnr 111 bnr 3 med plankart datert 14.1.2012 og 
bestemmelser datert 05.12.2013. 
 
 
 
Behandling: 
Hovedutvalgets forslag til vedtak, enstemmig vedtatt. 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Sigdal kommune viser til plan- og bygningsloven § 12-2 og egengodkjenner reguleringsplan 
for Kristianseter hytteområde med planID 2013005 gnr 111 bnr 3 med plankart datert 
14.1.2012 og bestemmelser datert 05.12.2013. 
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KS-66/14   
GNR 157 BNR 1 - REGULERINGSPLAN FOR JARESETER II - DEL AV 
EIENDOMMEN 157/1 KLAGE PÅ VEDTAK OM EGENGODKJENNING 
 
Rådmannens forslag til vedtak: 
Sigdal kommune viser til sakens utredning og avviser klagene. Det er ikke kommet innspill i 
klagene som tilsier at vedtak i sak KS-6/14 skal oversendes Fylkesmannen i Buskerud til videre 
behandling. 
 
Behandling: 
Rådmannens forslag til vedtak, enstemmig vedtatt. 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Sigdal kommune viser til sakens utredning og avviser klagene. Det er ikke kommet innspill i 
klagene som tilsier at vedtak i sak KS-6/14 skal oversendes Fylkesmannen i Buskerud til 
videre behandling. 
 
 
 
KS-67/14   
GNR 145 BNR 1 - REGULERINGSPLAN SØRE TEIGELIA  HYTTEFELT 
KLAGE PÅ VEDTAK 
 
Rådmannens forslag til vedtak: 
Sigdal kommune viser til sakens utredning og avviser klager fra nabo Ørnulf Øierud og Vidar 
Finsand m fl. til sak KS-38/14. Saken sendes til fylkesmannen for videre behandling. Klage fra 
nabo Stine Moen og Geir Svendsen gis medhold. Vei til tomt TB 17 anlegges slik saken ble lagt 
ut til offentlig ettersyn.  
 
 
Behandling: 
Hellik Kolbjørnsrud (H) ba om å få sin habilitet vurdert. Ble vurdert å være inhabil, Kolbjørnsrud 
fratrådte møtet.  

 
Votering 
Hovedutvalgets forslag til vedtak, enstemmig vedtatt. 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Sigdal kommune viser til sakens utredning og avviser klager fra nabo Ørnulf Øierud og 
Vidar Finsand m fl. til sak KS-38/14. Saken sendes til fylkesmannen for videre behandling. 
Klage fra nabo Stine Moen og Geir Svendsen gis medhold. Vei til tomt TB 17 anlegges slik 
saken ble lagt ut til offentlig ettersyn.  
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KS-68/14   
SIGDAL PRESTEGARD - TILBUD OM INNLØSNING AV FESTETOMTER GNR 36 
BNR 1 FNR 1 OG FNR 14 - 
AREAL I SENTRUM 
 
Formannskapets forslag til vedtak: 
Sigdal kommune aksepterer tilbudet om innløsning av festetomt for begge de to aktuelle 
eiendommer. 
 
Transaksjonen, sum 325.000,- pluss omk. finansieres ved låneopptak. Vi forutsetter en nøyaktig 
måling av arealet før evt. overtagelse. Teknisk sektor tar kontakt med Statens kartverk for 
nøyaktig oppmåling av begge tomter. 
 
 
Behandling: 
Formannskapets forslag til vedtak, enstemmig vedtatt. 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Sigdal kommune aksepterer tilbudet om innløsning av festetomt for begge de to aktuelle 
eiendommer. 
 
Transaksjonen, sum 325.000,- pluss omk. finansieres ved låneopptak. Vi forutsetter en 
nøyaktig måling av arealet før evt. overtagelse. Teknisk sektor tar kontakt med Statens 
kartverk for nøyaktig oppmåling av begge tomter. 
 
 
 
KS-69/14   
MEKKEBIL 
 
 
Formannskapet forslag til vedtak: 
Prosjekt «Mekkebil» avsluttes.  
Reparasjonsobjekt og deler selges for kr 28 000,-. 
 
 
Behandling: 
Formannskapets forslag til vedtak, enstemmig vedtatt. 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Prosjekt «Mekkebil» avsluttes.  
Reparasjonsobjekt og deler selges for kr 28 000,-. 
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KS-70/14   
VALG AV NY REPRESENTANT TIL FORMANNSKAPET 
 
 
Ordførerens forslag til vedtak: 
Valgkomiteen legger fram sitt forslag i møtet. 
 
 
Behandling: 
Valgkomiteen la fram følgende forslag i møtet: 
 
Formannskapet; 

For Tone Eidal Frøvoll - Ny: Sissel-Jorun Hoffart Eidal 
 
Varaliste for Høyre og Senterpartiet til formannskapet; 

1. Henrik Østbye Fremgård 
2. Anne Kristine Norman 
3. Frode Haugen 
4. Lars Foss 
5. Åse Lene B. Eckhoff 
6. Gro Sund 
7. Gunnar Tellnes (ny) 
 
Hovedutvalget for oppvekst og kultur; 

For Sissel-Jorun Hoffart Eidal - Ny: Anders Fragått 
 
Varaliste for Høyre og Senterpartiet 
1. Lars-Haakon Nerum 
2. Gro Sund 
3. John Trygve Roland 
4. Karine Hunstad 
5. Elisabeth Bøle 
6. Runar Eidal (ny) 
 
Leder:   Ole Edvin Jokerud 
Nestleder: Anne Kristin Norman (ny) 
 
Votering: 
Valgkomiteens forslag til vedtak, enstemmig vedtatt.  
 
 
Kommunestyret vedtak: 
Formannskapet; 

For Tone Eidal Frøvoll - Ny: Sissel-Jorun Hoffart Eidal 
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Varaliste for Høyre og Senterpartiet til formannskapet; 

1. Henrik Østbye Fremgård 
2. Anne Kristine Norman 
3. Frode Haugen 
4. Lars Foss 
5. Åse Lene B. Eckhoff 
6. Gro Sund 
7. Gunnar Tellnes (ny) 
 
Hovedutvalget for oppvekst og kultur; 

For Sissel-Jorun Hoffart Eidal - Ny: Anders Fragått 
 
Varaliste for Høyre og Senterpartiet 
1. Lars-Haakon Nerum 
2. Gro Sund 
3. John Trygve Roland 
4. Karine Hunstad 
5. Elisabeth Bøle 
6. Runar Eidal (ny) 
 
Leder:  Ole Edvin Jokerud 
Nestleder: Anne Kristin Norman (ny) 
 
 
 
KS-71/14   
MELDINGER 
 
 
Rådmannens forslag til vedtak: 
Meldingene tas til orientering. 
 
 
Behandling: 
Rådmannens forslag til vedtak, enstemmig vedtatt. 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Meldingene tas til orientering. 
 
 
 
KS-72/14   
INTERPELLASJON TIL KOMMUNESTYREMØTE 25.09.2014 
SENTRALISERING AV POSTEN 
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Interpellasjon fra Knut Erik Kjemperud (Ap) i kommunestyrets møte torsdag 
25. september 2014 angående sentralisering i Posten. 
 
Sentralisering skjer med stadig raskere takt hos statlige myndigheter, eller hos virksomheter som 
er heleid av staten. 
Nå foretas det visstnok en ny omdreining på sentraliseringsskruen hos Posten.  
 
Postsortering har allerede blitt sentralisert vekk fra bygda, og har i det siste foregått i Vikersund, 
med de mulighet for feil det kan medføre når sortering skjer av ansatte som ikke er lokalkjente. 
Og vi har hørt at dette er bare midlertidig, snart vil postsortering bli sentralisert til Drammen, 
eller kanskje til Lørenskog, da Drammen også antakelig ikke er «stort» nok. 
Så allerede fra november i år skal sortering av post til innbyggere og bedrifter blant annet i Sigdal 
skje fra Drammen, inntil videre.  
 
For at ansatte som overhodet ikke er lokalkjent skal sortere post noenlunde korrekt, er de 
avhengig av at mottakeren har mellomadresse, dvs. et veinavn pluss et nummer. Dette er i ferd 
med å bli vedtatt i Sigdal, og vil vel fungere bra i praksis om ett års tid. 
 
Jeg forstår ikke hvorfor Posten derfor må tvangsinnføre sentraliseringen nå, med de problemene 
det medfører for ansatte, innbyggere og bedrifter, når kommunen har forutsetningene på plass for 
at dette skal gli smertefritt innen utgangen av 2015. 
 
Jeg vil derfor be ordføreren om å komme en redegjørelse for hvilken informasjon hun har fått i 
denne forbindelse, og hvilken oppfatning hun har i saken. 
 
 
Svar  fra ordfører Kari Kolbræk Ask på interpellasjon fra representanten  
Knut Erik Kjemperud (AP) til kommunestyrets møte 25.09.2014  
ang. Posten  
 
 
Representanten setter søkelys på en viktig sak og ber ordføreren redegjøre for hvilken 
informasjon ordføreren / kommunen har fått i forbindelse med de nevnte endringene av sted for 
postsortering. Videre spør representanten om hvilken oppfatning ordføreren har i saken. 
 
Det har i følge våre systemer ikke kommet noe informasjon, verken til ordføreren eller 
kommunen om endring av sted for postsortering. Vi er heller ikke kjent med at det skal ha vært 
møter eller annen informasjon vi burde ha fanget opp 
 
Bakgrunnen for denne rasjonaliseringen ligger trolig i at det i revidert statsbudsjett ble kuttet i 
postens budsjett til ‘kjøp av tjenester’. Posten har også gjennom EU-direktiv måttet gi fra seg 
deler av monopolet, og det har medført at antall dager for postombringing også er et 
diskusjonstema. 
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Posten har dermed måttet gjøre innsparingstiltak, som blant annet innebærer maskinell sortering. 
Dermed vil også adressesystemene være en kritisk faktor for riktig sortering, herunder 
‘mellomadresse’, som veinavn. 
 
Interpellanten spør hvilken oppfatning ordføreren har i denne saken, og ordføreren er av samme 
oppfatning som interpellanten at selv om sorteringen utføres maskinelt, er det svært lite rasjonelt 
at post må sendes til Lørenskog for å bli sortert og komme tilbake til Sigdal. 
 
Sigdal kommune v/ ordføreren vil derfor ta kontakt med Posten for å legge fram 
problemstillingen. Primært vil det være et ønske å opprettholde tjenesten og disse 
arbeidsoppgavene lokalt, av hensyn til kvalitet på tjenesten, miljøhensyn og lokale arbeidsplasser. 
Sekundært vil vi undersøke muligheten for å utsette flytting av postsortering til mellomadresse / 
veinavn er godt på plass i Sigdal. 
 
 
 
Behandling: 
I behandlingen ble det fremmet forslag om å ta opp interpellasjonen som egen sak. 
Kommunestyret gav sin enstemmige tilslutning til dette, saken ble tatt opp i møtet og gitt nytt 
saksnummer 14/72. 
 
Knut Erik Kjemperud (Ap) fremmet i behandlingen av saken om «Sentralisering i Posten» 
følgende forslag:  
 
Ordfører og administrasjon sender brev til Posten Norge AS, hvor det påpekes at kommunen ikke 
er informert om saken, og at det bes om at planlagt sentralisering av postsortering utsettes til 
mellomadresser er på plass for innbyggere og bedrifter i Sigdal Kommune.  
 
Votering 
K. E. Kjemperuds (Ap) forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Ordfører og administrasjon sender brev til Posten Norge AS, hvor det påpekes at 
kommunen ikke er informert om saken, og at det bes om at planlagt sentralisering av 
postsortering utsettes til mellomadresser er på plass for innbyggere og bedrifter i Sigdal 
Kommune.  
 
 
 
 
 
 
 


